
2024-2025年日本礼品展GIFT SHOW（秋季招展）

产品名称 2024-2025年日本礼品展GIFT
SHOW（秋季招展）

公司名称 苏州京成展览有限公司

价格 .00/件

规格参数 日本:2025

公司地址 苏州市花桥镇绿地杰作大厦9号楼1911室

联系电话 18913292209 18913292209

产品详情

2024-2025年日本东京礼品展览会 Tokyo Gift Show

秋季时间：2024年9月04-06日（东京）

春季时间：2025年2月12-14日（东京）

展会地点：日本 东京

展会周期：每年两届，每次在不同城市举办

主办单位：Business Guide-Sha,Inc.

组织机构：上海贸升展览有限公司

【资料索取及参展联系】

展位有限，先到先得。凡有意参加该展会的企业，请尽速与我司联系

【东京礼品展展品范围】

A、礼品:工艺品、工艺品、赠品、装饰花、珠宝、首饰、钟表、矧特色礼品、烟具、芳香剂制品、时尚
饰物、儿童礼物、玩具、聚会礼品及包装用品、晚会及包装用品等。

B、家庭用品:日常生活用品、纸制用品、-次性用品、厨房用品、卫浴、产品、五金工具、不锈钢制品、
桌上品、洗漱用品、室内装饰品、陶瓷制品、玻璃制品、箱包制品等。



C、其他:电子产品、智能家居用品、电器产品、IT相关用品、文具玩具伞、围巾、鞋帽袜子、休闲服、
皮革制品、地板及天花板装饰品、体育健身用品、户外休闲用品、日用五金制品、宠物用品、博物馆用
品、花卉植物及园艺品、食品、饮料等。

【Summarize】

The 94th Tokyo International Gift show Autumn 2022 was held from September 7th to 9th

at Tokyo Big Sight. The total number of visitors was 192,334 and the total number of exhibitors

was 1,988 (305 overseas companies from 12 countries and regions).

 As the world started recovering from the global pandemic, Japanese government has

recently lifted part of the travel restriction on overseas travelers. This year more than 300 overseas

companies were able to exhibit at the Gift Show. The show was thriving as overseas companies

were finally back in their pavilions at the show, such as from the State of Hawaii, Thailand, China,

Korea, and Taiwan. Some of the exhibitors from the state of Hawaii and South Korea have

conducted food tastings at their booths, which was very popular among visitors.

 With overseas companies back in at the Gift Show, there was an increase in Japanese

visitors as well. Compared to the previous show, there were more visitors from outside of Tokyo.

Many visitors as well as exhibitors realized from coming to the show, that it was time to

re-activate their business. 
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